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Miljötekniks yttrande: Medborgarförslag – minska användandet av det kommunala 

dricksvattnet 

 

Vad gör VA-huvudmannen (Ronneby Miljöteknik) för att minska användandet av det 

kommunala dricksvattnet? 

 

 Miljöteknik använder idag renat avloppsvatten från vårt reningsverk (Rustorp) till våra 

underhållsspolningar/avloppsstopp som vi genomför i ledningsnätet.  

 Miljöteknik håller på att utreda om man kan använda renat avloppsvatten i processen 

för att driva våra reningsverk. Spolning av rensgaller etc. 

 Miljöteknik arbetar med olika typer av påverkansaktiviteter såsom 

informationskampanjer och införande av bevattningsförbud. i syfte att minska 

förbrukningen av dricksvatten m.a.a. att det vid vissa perioder uppstår vattenbrist. 

 

Att företag m,fl. längs med Ronnebyån skulle kunna använda sig av Ronnebyåns vatten till 

ändamål som inte är just dricksvatten? 

 

 Ronneby kommun använder sig av Ronnebyåns vatten till bevattning. Även 

räddningstjänsten använder sig av Ronnebyåns vatten, när det finns möjlighet, som 

släckvatten.  

 Flera villaägare längs Ronnebyån använder sig idag av åvatten för att bevattna sina 

trädgårdar. 

 

Miljötekniks syn på förslaget – är det genomförbart eller ej? 

 

 Företag m.fl. skulle kunna använda sig av Ronnebyåns vatten till flera ändamål t.ex. 

att kyla aggregat till kylanläggningar på sommaren. Det finns säkert fler ändamål som 

åvattnet kan nyttjas på ett hållbart sätt. 
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